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ORG.0012.4.6.2019 

 

Protokół nr 7/19 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych,  

które odbyło się dnia 26 sierpnia 2019 r.  

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 Radni wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

 Zastępca Wójta Gminy Buczkowice, Pan Jerzy Kanik, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Kierownik Centrum Usług Wspólnych w Buczkowicach, Pani Agnieszka Gasek, 

 Pan Marcin Ulewicz, autor projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Buczkowice, 

 Protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Buczkowice, 

2) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

i punkcie przedszkolnym, dla których organem prowadzącym jest gmina 

Buczkowice, 

3) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli w gminnych szkołach 

i przedszkolach, 

4) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Buczkowice, 

5) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą 

Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk i gminą Wilkowice, 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako 

działka nr 3240/15, położonej w Buczkowicach, stanowiącej własność gminy 

Buczkowice, 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

8) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019,  
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9) zaciągnięcia pożyczki (na finansowanie wydatku bieżącego pn.: „Program 

Ograniczania Niskiej Emisji w Gminie Buczkowice na lata 2020-2021”). 

3. Wyrażenie opinii w sprawach: 

1) ustanowienia służebności na nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

gminy Buczkowice, 

2) zakupu działki nr 2350/9 położonej w Buczkowicach (na potrzeby realizacji 

zadania: „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz 

z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap I”). 

4. Omówienie zagadnień dotyczących zadań inwestycyjnych realizowanych na terenie 

gminy Buczkowice. 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Radna Maria Sternal, otworzyła 

wspólne posiedzenie komisji o godz. 16.05 i stwierdziła prawomocność podejmowanych 

decyzji (w momencie otwarcia posiedzenia obecnych było 12 radnych). 

Złożono życzenia imieninowe Radnemu Romanowi Wronie. 

Ad 2.Opiniowanie projektów uchwał (opiniowane projekty zał. do protokołu). 

Ad 2.1. Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Buczkowice. 

Pan Marcin Ulewicz przedstawił projekt uchwały, wyjaśniając że zmiana dotyczy tylko 

obszaru budowanej drogi obwodowej (odcinka wschodniego w Buczkowicach 

i Rybarzowicach - wrysowanie drogi) oraz zlikwidowania rezerwy pod planowaną drogę na 

odcinku zachodnim (do granicy Szczyrku) – i wskazał te obszary na wyświetlonej mapie 

projektu studium. 

Pan Ulewicz poinformował, że do wyłożonego projektu studium wpłynęły cztery uwagi 

(wykaz zał. do protokołu), które będą podlegały rozpatrzeniu przez Radę Gminy. Następnie 

Pan Ulewicz przystąpił do omawiania uwag, każdorazowo wskazując kwestionowany obszar 

na mapie projektu studium. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o przekwalifikowanie działki nr 493 

w Rybarzowicach do strefy przemysłowej - oraz uzasadnienie częściowego nieuwzględnienia 

i częściowego odrzucenia uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie 

z rozstrzygnięciem nr 1 (zał. do protokołu). 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał czy w momencie gdy inwestor przejmował teren na 

własność, było tam przeznaczenie rolne czy przemysłowe. 
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Pan Ulewicz wyjaśnił, że obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego Rybarzowic 

został uchwalony w 2013 r. i ustalał on na tym obszarze rolę – w studium w 2015 r. 

zdecydowano, że w przyszłości będą tam tereny przemysłowe, jednakże nie wprowadzono 

tego jeszcze w planie – inwestor przejmował więc teren rolny. 

Radna Górna zapytała co oznaczają tereny kreskowane na wyświetlonej mapie. 

Pan Ulewicz wyjaśnił, że są to obszary zmienione w nowym studium i podkreślił, że 

przedstawiana uchwała wprowadza zmianę tylko na przebiegu drogi od Buczkowic do 

Rybarzowic oraz usuwa rezerwę na drogę od Buczkowic do Szczyrku. 

Radny Więcek zapytał czy zamyka to możliwość wybudowania tam drogi. 

Pan Ulewicz powiedział, że jeżeli zostanie w przyszłości podjęta decyzja o budowie drogi, 

zostanie ona wybudowana (obecnie robi się to na tzw. specustawie) jednak teren ten był 

wystarczająco długo rezerwowany i nie doszło nawet do zlokalizowania drogi – zgodnie 

z oczekiwania społecznymi wykreślamy ją – jest to uzgodnione z zarządem powiatu 

i województwa. Pan Ulewicz wyjaśnił, że kolejnym krokiem będzie tutaj wykreślenie 

rezerwacji drogi w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Następnie Pan Ulewicz przedstawił uwagę M.G. o pozostawienie planowanej drogi 

obwodnicy Buczkowic od ronda do granicy Szczyrku oraz uzasadnienie nieuwzględnienia 

uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 2 (zał. do protokołu), 

a także uwagę Burmistrza Miasta Szczyrk o zachowanie rezerwowanego odcinka drogi – 

zachodniej obwodnicy Buczkowic oraz uzasadnienie nieuwzględnienia uwagi przez Wójta 

Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 3 (zał. do protokołu).  

Radny Roman Wrona powiedział, że mieszkańcy Buczkowic są bardzo wdzięczni za 

usunięcie tej rezerwacji. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o:  

1) wydanie kopii protokołu z dyskusji publicznej nad projektem zmiany studium, 

2) wydanie kopii wystąpienia Marszałka Województwa do Wójta Gminy Buczkowice 

o opinię na temat inwestycji drogowej „budowa obwodnicy Buczkowic i Rybarzowic” oraz 

kopii opinii Wójta w tej sprawie 

oraz uzasadnienie odrzucenia uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie 

z rozstrzygnięciem nr 4 (zał. do protokołu). 

Wójt Gminy przypomniał jak doszło do przesunięcia obwodnicy z wariantu 2 do 6, wg 

którego powstaje. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały, 

proponując zaopiniowanie uwag zgodnie z rozstrzygnięciami Wójta Gminy. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały oraz 

rozstrzygnięcia Wójta Gminy w odniesieniu do przedstawionych uwag -  głosowało 

12 radnych, w tym 11 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 
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Radna Górna zapytała kiedy będzie rozpatrywana zmiana planu zagospodarowania w tym 

rejonie. 

Pan Ulewicz wyjaśnił, że po ocenie Wojewody będzie można wyłożyć projekt planu – być 

może uda się go uchwalić końcem roku. 

Ad 2.2. Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punkcie 

przedszkolnym, dla których organem prowadzącym jest gmina Buczkowice. 

Kierownik CUW przedstawiła projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały - głosowało 

11 radnych, w tym 11 „za”. 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Józef Pawlik. 

Ad 2.3. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

w gminnych szkołach i przedszkolach. 

Kierownik CUW przedstawiła projekt uchwały. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nauczyciel przedszkolny nie podlega subwencjonowaniu 

i poinformował radnych, że otrzymaliśmy dzisiaj potwierdzenie subwencji i nie jest ona 

zwiększona o środki na podwyżki dla nauczycieli, które musimy wypłacać od września. 

Radna Sternal zapytała czy dostaniemy wyrównanie. 

Wójt Gminy powiedział, że na razie nie otrzymaliśmy takiej informacji. 

Radna Górna zapytała o ile zwiększą się wydatki gminy w związku z tymi podwyżkami. 

Wójt Gminy powiedział, że o 100 tys. zł miesięcznie. 

Radny Moczek zapytał czy jest to kwota zawierająca zarówno podwyżki jak i zwiększony 

dodatek za wychowawstwo. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco. 

Kierownik CUW podkreśliła, że po konsultacjach ze związkami zawodowymi proponujemy 

również podniesienie kwot dodatków dla opiekuna stażu i doradcy metodycznego z 30 do 70 

zł, przy czym na terenie gminy nie mamy doradcy, natomiast zwiększenie dodatku dla opiekuna 

stażu to koszt 1600 zł do końca roku w skali gminy (4,5 tys. zł na rok) – autopoprawka zał. do 

protokołu. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały - głosowało 12 

radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 2.4. Projekt uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Buczkowice. 
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Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały - głosowało 12 

radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 2.5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk 

i gminą Wilkowice. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radna Górna zapytała czy wchodzimy w aglomerację Komorowic. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że cały czas w niej jesteśmy – zostanie ona zaktualizowana (nakłada 

się na poprzednią) – przepisy wymagają zawarcia w tej sprawie porozumienia i wyznaczenia 

gminy do jej przygotowania (największej). 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały - głosowało 12 

radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 2.6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej jako działka nr 3240/15, położonej w Buczkowicach, stanowiącej 

własność gminy Buczkowice. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały, wyjaśniając, że ze sprzedażą powiązany jest zakup 

innej działki i ustanowienie służebności, które będą przedmiotem opinii w punkcie 3. 

Radny Jan Świerczek zapytał za jaką kwotę sprzedajemy tę działkę. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wg wyceny. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały - głosowało 12 

radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 2.7,8,9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 

2019. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki (na finansowanie wydatku 

bieżącego pn.: „Program Ograniczania Niskiej Emisji w Gminie Buczkowice na lata 

2020-2021”). 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał (projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy wg autopoprawki zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddał pod głosowanie projekty uchwał.  

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice - głosowało 12 radnych, w tym 12 

„za”. 
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W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy Buczkowice na rok 2019 - głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki - głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3. Wyrażenie opinii w sprawach: 

1) ustanowienia służebności na nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

gminy Buczkowice, 

2) zakupu działki nr 2350/9 położonej w Buczkowicach (na potrzeby realizacji 

zadania: „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz 

z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap I”). 

Wójt Gminy przedstawił przedmiotowe kwestie (zał. do protokołu). 

Radny Wrona przekazał wątpliwości mieszkańców dotyczące przebiegu ścieżki. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że tereny pod ścieżką dzierżawimy na 10 lat – gdy właściciele 

uregulują kwestie własności – wykupujemy. 

Radna Górna zapytała jaki jest koszt zakupu tych terenów. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że od 10 do 50 zł – zależnie od wielkości i kosztów poniesionych 

przez właścicieli na geodezję.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie ustanowienie 

służebności na nieruchomości gruntowej, działce nr 3210/7 o powierzchni 55 m2, położonej 

w Buczkowicach, jako dojazd do działki 2350/10 w Buczkowicach. 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały ustanowienie służebności – 

głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Radna Sternal poddała pod głosowanie zakup działki nr 2350/9 położonej w Buczkowicach 

(na potrzeby realizacji zadania: „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica 

wraz z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap I”). 

W wyniku głosowania komisje pozytywnie zaopiniowały zakup działki – głosowało 12 

radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 4. Omówienie zagadnień dotyczących zadań inwestycyjnych realizowanych na 

terenie gminy Buczkowice. 

Wójt Gminy omówił przedmiotowe kwestie (wg zał. do protokołu) oraz poinformował 

radnych, że: 

 wędkarze i ekolodzy sprzeciwiają się wejściu w koryto Żylicy celem usunięcia wysp 

i rosnących w nim drzew, 

 próbowaliśmy rozmawiać, jednak z drugiej strony jest stanowisko, że jedyną 

możliwością prowadzenia prac jest ręczne wyciąganie kamieni – nie jesteśmy w stanie 

prowadzić w ten sposób inwestycji, 

 inwestycja była wcześniej pozytywnie zaopiniowana przez ekologów, 
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 próbujemy się jeszcze „bronić”, jednak jest duże ryzyko, że będziemy musieli 

zrezygnować z wejścia w koryto (by nie „zamęczyć” całej, bardzo drogiej, 

inwestycji). 

Radny Roman Wrona zapytał czy coś się zmieniło w sprawie budowy ścieżki rowerowej od 

Mesznej do centrum Buczkowic. 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 w tle toczy się dyskusja pomiędzy Wojewodą i Marszałkiem, aktualny koszt budowy 

tego odcinka to 5 mln zł – nawet przy założeniu otrzymania wsparcia, z wykupami 

terenów musielibyśmy ponieść wydatek ze środków własnych w wysokości 3-4 mln zł 

– nie jesteśmy w stanie na ten moment tego podjąć, 

 mamy ślad o szerokości prawie 3 m ul. Jagodową, moglibyśmy wykonać podbudowę 

i za 300-400 tys. zł odcinek ten mógłby służyć ruchowi pieszych i rowerzystów, za 

rok można by położyć asfalt, jednak kawałek drogi na samym początku jest 

własnością prywatną i właściciel niestety nie pozwoli gminie na jakiekolwiek 

działania. 

Radny Matlak zapytał, gdzie będzie się kończyć ścieżka rowerowa po drugiej stronie Żylicy. 

Wójt Gminy powiedział, że w okolicach drogi ekspresowej. 

Radna Górna i Radny Pawlik zakończyli udział w obradach. 

Radny Matlak powiedział, że w okolicach ul. Bukowej jest nieuregulowany stan prawny 

i zapytał co z roślinami inwazyjnymi. 

Wójt Gminy powiedział, że na brzegach będą usuwane, w korycie na ten moment nie jest 

w stanie powiedzieć. 

Radny Matlak wyraził opinię, że kończenie niszczenia roślin inwazyjnych na wysokości 

ul. Bukowej nie ma sensu. 

Wójt Gminy powiedział, że szczegółowych wyjaśnień w tym zakresie może udzielić 

Radnemu Pan Marek Krupa. 

Radny Zdzisław Świerczek podziękował za wyasfaltowanie dróg w Rybarzowicach oraz 

poprosił by pamiętać o oświetleniu ścieżki rowerowej. 

Wójt Gminy powiedział, że są też miejsca we wsiach, w których potrzebne są nowe lampy 

i poprosił o cierpliwość. 

Radny Kopacz zapytał kiedy jest szansa na uzyskanie pozwolenia na budowę sieci 

wodociągowej w Buczkowicach i Rybarzowicach. 

Wójt Gminy powiedział, że być może uda się je uzyskać w dwa miesiące – o ile coś się nie 

wydarzy (np. ktoś zmieni zdanie w zakresie posadowienia rury na swojej działce). 

Radny Moczek podziękował za linię ciągłą na ul. Wiślańskiej w Buczkowicach i poprosił 

o wyasfaltowanie klińcowego połączenia ścieżki od kładki na Żylicy do przejścia dla 

pieszych przy ul. Wiślańskiej. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie można „dolepić asfaltu do drogi”. 
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Radny Jan Świerczek zakończył udział w obradach. 

Radny Moczek zapytał czy nie można położyć tam kostki. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że to również nie jest możliwe. 

Radny Roman Wrona zaproponował zakupienie urządzenia sprawdzającego jakość 

powietrza. 

Wójt Gminy powiedział, że autoryzowane stacje pomiarowe są ogromnie kosztowne – mamy 

taką w Bielsku-Białej – a kupowanie urządzeń poglądowych nie ma jego zdaniem sensu, bo 

mogą przekłamywać. 

Radny Roman Wrona zapytał czy zostaną w przyszłości podjęte kolejne próby 

zaprojektowania wodociągu w rejonie ul. Wiślańskiej w Buczkowicach (bardzo brakuje wody 

w studniach). 

Wójt Gminy powiedział, że najprawdopodobniej podejmiemy w przyszłości kolejny raz taką 

próbę. 

Radna Sternal zapytała czy dostaniemy wsparcie z WFOŚiGW na wymianę okien w szkole 

w Rybarzowicach. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zrealizujemy to zadanie z własnych środków, rozliczając w ten 

sposób umorzenie pożyczki. 

Radna Sternal zapytała czy we wszystkich szkołach mamy nowe okna i piece. 

Wójt Gminy  powiedział, że kończymy wymianę okien w Kalnej, piece są nowe – 

w Buczkowicach niedługo będzie trzeba wymienić elektronikę i palnik. 

Radna Sternal przekazała, że słyszała o warunkowym dopuszczenia pieca w Buczkowicach. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nic takiego nie miało miejsca – albo wszystko jest bezpieczne, albo 

nie. 

Radna Sternal zapytała czy dotyczy to również przedszkoli. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco i dodał, że wszystkie przedszkola mają kondensacyjne 

piece. 

Ad 5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Radna Sternal poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

W wyniku głosowania komisje przyjęły protokół - głosowało 8 radnych, w tym 8 „za”. 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Pani Maria Sternal, zamknęła 

posiedzenie komisji. 
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Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 18.02. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Maria Sternal 

 

Protokołowała: Ewa Matera 

 

 

 

 

 



 

 
 

WYKAZ UWAG ZGŁOSZONYCH NA PODSTAWIE ART. 11 PKT. 8 USTAWY  
DO WYŁOŻONEGO DO PUBLICZNEGO WGLĄDU PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 
 

 
 
 
 
L
p. 

 
Data wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 
nazwa jednostki 
organizacyjnej  

i adres zgłaszającego 
uwagi 

 
 

Treść uwagi 

 
Oznaczenie 

nieruchomości której 
dotyczy uwaga 

Ustalenia projektu zmiany 
studium dla 

nieruchomości, której 
dotyczy uwaga 

Rozstrzygnięcie Wójta  w sprawie 
rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady Gminy - załącznik do 
uchwały nr …..... z …..r. 

 
 

Uwagi Uwaga 
uwzględniona 

Uwaga 
nieuwzględniona 

Uwaga 
uwzględniona 

Uwaga 
nieuwzględniona 

1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 10. 11. 
1 21.05.2019r. A. W. Ś. Przekwalifikowanie działki nr 

493 do strefy przemysłowej 
działka nr 493/1 (kdg) planowana droga 

obwodowa 
 nieuwzględniona 

 
 nieuwzględniona  

działka nr 493/2  (p) obszar rozwoju 
zabudowy aktywności 
gospodarczej 
(przemysłowej) 

odrzucona jako bezprzedmiotowa odrzucona jako bezprzedmiotowa  

2  30.05.2019r. M. G. Pozostawienie planowanej drogi  
obwodnicy Buczkowic 
od ronda do granicy Szczyrku 

obszar zachodniego 
odcinka planowanej 
drogi obwodowej 
(kdg) 

obszary M i (m)  nieuwzględniona  nieuwzględniona  

3 06.06.2019r. Burmistrz Miasta  
Szczyrk 

Zachowanie rezerwowanego 
odcinka drogi – zachodniej 
obwodnicy Buczkowic 

obszar zachodniego 
odcinka planowanej 
drogi obwodowej 
(kdg) 

obszary M i (m)  nieuwzględniona  nieuwzględniona  

4 12.06.2019r. A. W. Ś. 
 

1. wydanie kopii protokołu z 
dyskusji publicznej nad 
projektem zmiany studium. 
2. wydanie kopii wystąpienia 
Marszałka Województwa do 
Wójta Gminy Buczkowice o 
opinię na temat inwestycji 
drogowej „budowa obwodnicy 
Buczkowic i Rybarzowic” oraz 
kopii opinii Wójta w tej sprawie. 

obszar wschodniego  
odcinka drogi 
planowanej drogi 
obwodowej (kdg)  
w Rybarzowicach 
- objęty decyzją 
Wojewody o 
zezwoleniu na 
realizację inwestycji 
drogowej. 

obszar planowanej drogi 
obwodowej (kdg)  

odrzucona jako bezprzedmiotowa odrzucona jako bezprzedmiotowa  

 

 

Załączniki: uwagi  wymienione w pkt. od 1 do 4 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 1 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
A. W. Ś. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
Przekwalifikowanie działki nr 493 w Rybarzowicach do strefy przemysłowej. 
 

ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA CZĘŚCIOWO NIEUWZGLĘDNIONA I CZĘŚCIOWO ODRZUCONA JAKO 
BEZPRZEDMIOTOWA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Wnioskowana działka nr 493  obecnie nie figuruje w ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostę Bielskiego. Dawna 
działka nr 493 obręb Rybarzowice ulegała podziałowi geodezyjnemu na działki nr 493/1 i 493/2 na podstawie decyzji Wojewody 
Śląskiego nr 11/2017 znak IFXIII.7820.46.2017 z dnia 21.09.2017 r. o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej - budowy 
obwodnicy Buczkowic. Powyższa decyzja jest ostateczna i wykonalna.  
 Działka nr 493/1 została zgodnie z powyższą decyzją Wojewody przeznaczona pod realizację inwestycji drogowej. 
Przeszła z mocy prawa na własność jednostki publicznej, a poprzedniemu właścicielowi przysługuje prawo do odszkodowania 
za tę działkę. Zmiana przeznaczenia tej działki na zabudowę przemysłową obecnie nie jest możliwa, ponieważ naruszałaby 
porządek prawny. Uwagi w tym zakresie nie można uwzględnić. 
 Działka nr 493/2 znajduje się poza obszarem zmiany studium i zmiana przeznaczenia tej działki nie może być 
rozpatrzona w tej procedurze planistycznej. Wnioskowana zmiana przeznaczenia w studium jest bezprzedmiotowa również z 
tego powodu, że działka ta już obecnie znajduje się w obszarze (p) rozwoju zabudowy aktywności gospodarczej, w tym 
przemysłowej. Uwaga w tym zakresie podlega odrzuceniu, jako bezprzedmiotowa.  
  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA CZĘŚCIOWO NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH, A CZĘŚCIOWO JEST BEZPRZEDMIOTOWA I Z TEGO WZGLĘDU PODLEGA ODRZUCENIU. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 2 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
M. G. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
  Pozostawienie planowanej drogi obwodnicy Buczkowic od ronda do granicy Szczyrku 
 Wnoszący uzasadnił, że codziennie dojeżdża do pracy do Szczyrku przez Buczkowice. Planowana droga jest 
niezbędna do przejazdu bez stania w korku. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA NIEUWZGLĘDNIONA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Zmiana studium dotyczy usunięcia rezerwy pod nowy odcinek drogi obwodowej. Studium nie ogranicza poszerzenia 
istniejącej jezdni drogi wojewódzkiej, ustalając normatywną szerokość pasa drogi głównej. Rezerwowany teren pod nowy 
(zachodni) odcinek dotyczy drogi, która nie została ujęta w planie zagospodarowania Województwa Śląskiego, ani w 
programach zawierających zadania rządowe o znaczeniu krajowym. Ten odcinek drogi nie jest ujęty w żadnym planie lub 
programie inwestycyjnym. Analizy sporządzone przez inwestora przy lokalizacji wschodniego odcinka drogi obwodowej 
wskazały, że budowa odcinka zachodniego przy granicy z miastem Szczyrk byłaby nieefektywna i nieopłacalna. Budowa 
zachodniego odcinka drogi nie spowodowałaby znaczącej poprawy płynności ruchu na drodze wojewódzkiej wobec 
ograniczenia tej płynności na dalszym odcinku na terenie Szczyrku, gdzie jej kontynuację stanowiłaby istniejąca ul. Beskidzka. 
Budowa zachodniego odcinka drogi byłaby zbyt kosztowna, ponieważ wymagałaby budowy budowli inżynierskich (np. tunelu) w 
trudnych warunkach zbocza górskiego. Budowa zachodniego odcinka drogi obwodowej w obecnych warunkach byłaby 
technicznie i ekonomicznie nieuzasadniona, dlatego oznaczenie rezerwy terenu pod taką inwestycję wymaga ustalenia innego 
kierunku zagospodarowania. Na zmienionym rysunku studium przedmiotowy teren oznaczono jako obszar zabudowy 
mieszkaniowej w nawiązaniu do terenów przyległych.  
 Niniejsza zmiana studium została uzgodniona z Wojewodą Śląskim i Zarząd Województwa Śląskiego, którzy w 
wymaganym terminie nie zajęli stanowiska, jako organy właściwe w sprawie ponadlokalnych inwestycji drogowych. 
 

  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 3 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
Burmistrz Miasta Szczyrk   
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
Zachowanie rezerwowanego odcinka drogi – zachodniej obwodnicy Buczkowic.  

 W uzasadnieniu Burmistrz wskazał, że droga ta jest niezbędna dla podjęcia próby rozwiązania problemów 
komunikacyjnych w rejonie. Burmistrz poinformował, że w maju b.r. złożył wniosek do zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego Województwa Śląskiego o wpisanie tej drogi. Burmistrz poinformował, że  w trakcie opracowywania jest 
koncepcja dalszego przebiegu tej drogi po terenie gminy Szczyrk do strategicznych parkingów w rejonie Skalitego. W ocenie 
Burmistrza, droga ta umożliwi normalne funkcjonowanie komunikacji w Buczkowicach, a rezygnacja z tej drogi spowoduje 
pogłębienie utrudnień komunikacyjnych drogą wojewódzką nr 942 przez korkowanie na istniejącym rondzie w Buczkowicach. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA NIEUWZGLĘDNIONA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 Uzasadnieniem dla usunięcia rezerwy pod zachodni odcinek drogi obwodowej jest zbędność tego oznaczenia. 
Zachodni odcinek drogi nie został ujęty w planie zagospodarowania Województwa Śląskiego, ani w programach zawierających 
zadania rządowe o znaczeniu krajowym. Ten odcinek drogi nie jest ujęty w żadnym planie lub programie inwestycyjnym. Analizy 
sporządzone przez inwestora przy lokalizacji wschodniego odcinka drogi obwodowej wskazały, że budowa odcinka zachodniego 
przy granicy z miastem Szczyrk byłaby nieefektywna i nieopłacalna. Budowa zachodniego odcinka drogi nie spowodowałaby 
znaczącej poprawy płynności ruchu na drodze wojewódzkiej wobec ograniczenia tej płynności na dalszym odcinku na terenie 
Szczyrku, gdzie jej kontynuację stanowiłaby istniejąca ul. Beskidzka. Budowa zachodniego odcinka drogi byłaby zbyt 
kosztowna, ponieważ wymagałaby budowy budowli inżynierskich (np. tunelu) w trudnych warunkach zbocza górskiego. Budowa 
zachodniego odcinka drogi obwodowej w obecnych warunkach byłaby technicznie i ekonomicznie nieuzasadniona, dlatego 
oznaczenie rezerwy terenu pod taką inwestycję wymaga ustalenia innego kierunku zagospodarowania. Na zmienionym rysunku 
studium przedmiotowy teren oznaczono jako obszar zabudowy mieszkaniowej w nawiązaniu do terenów przyległych.  
 Niniejsza zmiana studium została uzgodniona z Wojewodą Śląskim i Zarząd Województwa Śląskiego, którzy w 
wymaganym terminie nie zajęli stanowiska. 
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk jest niekonsekwentna, ponieważ postanowieniem z dnia 15.03.2019 r. ten sam 
Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotową zmianę studium, wnosząc jedynie uwagę, aby na terenie Buczkowic 
uwzględnić możliwość lokalizacji parkingów. Powyższa uwaga Burmistrza została uwzględniona. We wszystkich terenach 
zabudowy wyznaczony w studium dopuszczono lokalizację parkingów. 
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk jest nieuzasadniona, ponieważ w przekazanym do Urzędu Gminy Buczkowice 
projekcie zmiany studium Miasta Szczyrk, również nie przewiduje się rozbudowy istniejącego układu drogi wojewódzkiej, z 
uwagi na ochronę zabudowy mieszkaniowej i turystycznej w Szczyrku. Próba narzucenia rezerwowania terenu pod wątpliwą 
rozbudowę układu drogowego na terenie gminy sąsiedniej stawia interes mieszkańców tej gminy niżej, niż interes własnych 
mieszkańców.  
 Uwaga Burmistrza Miasta Szczyrk, zgodnie z przepisami nie jest wiążąca dla władz Gminy Buczkowice.  
 

  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA NIE MOŻE BYĆ UWZGLĘDNIONA ZE WZGLĘDÓW 
MERYTORYCZNYCH. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



ROZSTRZYGNIĘCIE NR 4 
 W SPRAWIE ROZPATRZENIA UWAGI ZGŁOSZONEJ 

 DO PROJEKTU ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO  
GMINY BUCZKOWICE DLA OBSZARU DROGI OBWODOWEJ 

 

 

ZGŁASZAJĄCY:  
A. W. Ś. 
 

ROZSTRZYGAJĄCY: 
  Wójt Gminy Buczkowice 
 

TREŚĆ UWAGI: 
1. wydanie kopii protokołu z dyskusji publicznej nad projektem zmiany studium. 
2. wydanie kopii wystąpienia Marszałka Województwa do Wójta Gminy Buczkowice o opinię na temat inwestycji drogowej 
„budowa obwodnicy Buczkowic i Rybarzowic” oraz kopii opinii Wójta w tej sprawie. 
 
ROZSTRZYGNIĘCIE – UWAGA ODRZUCONA JAKO BEZPRZEDMIOTOWA 

 
U Z A S A D N I E N I E 

 W nagłówku uwagi wnoszący zaznaczyli że dotyczy ona projektu zmiany studium. W treści uwagi wnoszący określili 
siebie jako osoby „pokrzywdzone i poszkodowane realizacją inwestycji pod nazwą Obwodnica  Buczkowic i Rybarzowic z 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Buczkowice”. Wnoszący poprosili o wydanie kopii 
protokołu z dyskusji publicznej nad projektem studium i opinii Wójta Gminy na temat przedmiotowej inwestycji drogowej.  
 Należy stwierdzić, że powyższa uwaga nie dotyczy ustaleń w projekcie zmiany studium. W szczególności nie dotyczy 
ustalonego kierunku zagospodarowania przestrzennego, ani nie wskazuje nieruchomości, której uwaga dotyczy. Taka uwaga 
nie dotyczy zmiany studium i powinna zostać odrzucona, jako bezprzedmiotowa. 
 Protokół z dyskusji publicznej nad zmianą studium, podlega udostępnieniu do publicznego wglądu. Kopia tego 
protokołu została przekazana wnoszącym uwagę. W trakcie dyskusji publicznej w dniu 24.05.2019 r. uczestniczył W. Ś., który 
ustnie wniósł o przeznaczenie działki nr 493/2 w Rybarzowicach pod zabudowę przemysłową, oraz kwestionował lokalizację 
drogi obwodowej oznaczoną w zmienionym studium. Projektant urbanista ustnie poinformował wnoszącego uwagę, że działka nr 
493/2 znajduje się poza obszarem zmiany studium i wniosek o zmianę przeznaczenia tej działki nie może być rozpatrzony w tej 
procedurze planistycznej. Projektant urbanista ustanie poinformował wnoszącego uwagę, że oznaczenie drogi obwodowej w 
studium wynika z decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej wydanej przez Wojewodę Śląskiego, a decyzja ta jest 
wykonalna i ostateczna.  
  
PODSUMOWUJĄC STWIERDZIĆ NALEŻY, ŻE UWAGA JEST BEZPRZEDMIOTOWA I Z TEGO WZGLĘDU PODLEGA 
ODRZUCENIU. 
 
Buczkowice , dnia 21 czerwca 2019r 



Buczkowice, dnia 07.08.2019 r. 

 

 

Komisja Budżetu i Spraw Komunalnych 

Rady Gminy Buczkowice  

 

 

 

Dotyczy: wyrażenia opinii w sprawie ustanowienia służebności  na nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Buczkowice. 

Gmina Buczkowice w 2017 r. ramach przygotowania inwestycji: 

„Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz z budową ścieżki 

dydaktycznej”, wystąpiła do właścicieli działki 2350/1 w Buczkowicach 

o wydzierżawienie części działki pod planowaną inwestycję. Właściciele ww. 

działki  w toku prowadzonych negocjacji uwarunkowali zgodę na poprowadzenie 

inwestycji między innymi ustanowieniem służebności na nieruchomości 

gruntowej, działce nr 3210/7 o powierzchni 55m2, obręb Buczkowice, 

stanowiącej własność gminy Buczkowice, jako dojazd do działki 2350/10 w 

Buczkowicach, będącej ich własnością. 

Zgodnie z uchwałą Nr XXXIII/223/13 Rady Gminy Buczkowice z dnia 

30 października 2013 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości  oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

okres dłuższy niż 3 lata – prawo do obciążania nieruchomości stanowiących 

własność gminy Buczkowice ograniczonymi prawami rzeczowymi przysługuje 

Wójtowi Gminy, po uzyskaniu pozytywnej opinii właściwej merytorycznie 

komisji Rady Gminy.  

 

W związku z powyższym proszę o wyrażenie opinii w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa, Dorota 

Majcherczyk 

 
 





   

 

Buczkowice, 1 sierpnia 2019 r. 

 

 

 

Komisja Budżetu i Spraw Komunalnych 

Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

Dotyczy: zakupu działki nr 2350/9 położonej w Buczkowicach na podstawie § 2 ust. 1  uchwały 

Nr XXXIII/223/13 Rady Gminy Buczkowice z dnia 30.10.2013 r. w sprawie określenia zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata. 

 

Działka nr 2350/9 o pow. 0,0126 ha w Buczkowicach stanowi własność osób fizycznych.  

Na przedmiotowej działce gmina realizuje projekt i zamierza wybudować ścieżkę rowerową w 

ramach inwestycji „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz  

z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap I” .  

 

 

Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa, Ewa Szczepanik 



Informacja na temat realizacji zadań inwestycyjnych w 2019r. 
 

 Projekt „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica etap I”  
 

Ogólna wartość inwestycji 18,9 mln zł. 
Okres realizacji inwestycji marzec 2016 – marzec 2020. 
 
Zaangażowanie robót budowlanych na 30 czerwca 2019r. wynosi 76%.  
W ramach zadania zostały wykonane i zamontowane wszystkie kładki na potoku Żylica, 
wybudowano i odebrano ścieżkę dydaktyczną od granicy z Miastem Szczyrk do ul. Kowalskiej 
w Rybarzowicach, na ukończeniu są prace na odcinku od ul. Kowalskiej do ul. Topolowej, 
obecnie trwają prace na odcinku do ul. Wodnej w Rybarzowicach oraz na ścieżce do 
Godziszki. 
 

 Projekt „Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz z 
budową ścieżki dydaktycznej etap II”  

 
Ogólna wartość inwestycji 5,5 mln zł. 
Okres realizacji inwestycji lipiec 2019r – maj 2020r. 
 
W ramach projektu rozstrzygnięto wszystkie postępowania przetargowe, projekt będzie 
realizowany w ramach dwóch umów z wykonawcami. 
 
W ramach pierwszej umowy na wartość 3,3 mln zł zostanie wybudowany ośrodek edukacji 
ekologicznej w Buczkowicach w systemie zaprojektuj i wybuduj. W chwili obecnej wykonawca 
jest na etapie opracowania i uzgodnienia dokumentacji technicznej. Wg oświadczenia 
wykonawca planuje od września rozpocząć roboty budowlane. 
 
W ramach drugiej umowy na wartość 1,9 mln zł zostanie wybudowana ścieżka dydaktyczna 
po drugiej stronie Żylicy o łącznej długości 1,3 km oraz zostanie uporządkowany teren 
pomiędzy budowaną ścieżką a brzegiem Żylicy. 
Zaplanowano również roboty w zakresie uporządkowania koryta oraz skarp potoku Żylica na 
odcinku od granicy z miastem Szczyrk do rejonu ul. Bukowej w Rybarzowicach. 
Wykonawca planuje rozpocząć roboty budowlane jesienią.  
 

 Projekt „Budowa sieci wodociągowej na terenie gminy w sołectwach 
Buczkowice i Godziszka.” 

 
Ogólna wartość inwestycji 9,1 mln zł. 
Okres realizacji inwestycji kwiecień 2018r. - listopad 2019r. 

 
Inwestycja obejmuje budowę sieci wodociągowej o łącznej długości 13,64 km w tym: 
w Buczkowicach 11,48 oraz kontenerowej przepompowni wody oraz w Godziszce przebudowę 
– modernizację i budowę sieci wodociągowej o długości 2,16km. 
 
Zaangażowanie robót na 30-06-2019r. wynosi około 50%, wybudowano 8,2 km sieci 
wodociągowej, do której podłączono 110 budynków, wykonano również 58 szt. przepięć 
budynków do nowo wybudowanej sieci w Godziszce. 
  

 W Godziszce wybudowano również komorę wodomierzową poprzez którą 
połączono sieć wodociągową AQUA z siecią Spółki Wodnej w Godziszce przy ul. 
Cichej za kwotę 147 tys. zł.  
 
 
 



 Projekt Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w gminie 
 
Ogólna wartość inwestycji 1,18mln zł. 
Okres realizacji inwestycji czerwiec 2018r. – maj 2019r. 
 
Inwestycja w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej zakończono w 2018r., łącznie 
wybudowano 1,2km sieci, do której podłączono 24 budynki. 
W ramach projektu w 2019r. wykonano odtworzenie dróg, w których została wybudowana 
kanalizacja, położono nową nawierzchnię asfaltową. 
 

 Projekt „Przebudowa dróg gminnych w Buczkowicach ul. Akacjowej, w 
Godziszce ul. Bieszczadzkiej i Cichej, w Rybarzowicach ul. Krokusów, 
Wierzbowej, Jastrzębiej i Cedrowej 

 
Ogólna wartość inwestycji 828 tys. zł. 
Okres realizacji inwestycji do października 2019r. 
 
Realizacja inwestycji jest na ukończeniu, położono nowa nawierzchnię asfaltową na łącznej 
długości 1 042mb. 
 

 Projekt „Rozbudowa drogi gminnej Nr 627039S ul. Łodygowskiej w Godziszce 
wraz z budową chodnika” 
 

Ogólna wartość inwestycji 2,8mln zł.  
Okres realizacji inwestycji sierpień 2019r. – wrzesień 2020r. 
 
Projekt obejmuje budowę odwodnienia drogi, budowę chodnika oraz poszerzenie jezdni. 
Na realizację inwestycji został rozstrzygnięty przetarg, w najbliższym czasie zostanie 
podpisana umowa z wykonawcą na jego realizację. 
 

 „Budowę parkingu w Kalnej”  
 

Opracowano dokumentację techniczną na budowę parkingu, w chwili obecnej trwa procedura 
w zakresie wydania pozwolenia na budowę. 
 
Ogólna wartość inwestycji wg kosztorysu inwestorskiego 673 tys. zł.  
Okres realizacji inwestycji 2019 - 2020rok. 
 
Po uzyskaniu pozwolenia na budowę zostanie ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy robót. 
 

 W 2019r. Wykonano remont pozimowy dróg na terenie całej gminy za kwotę 150 
tys. zł., 
  

 Wykonano na drogach gminnych roboty związane z odwodnieniem, 
umocnieniem rowów, wykonanie przepustów  

 
Ogólna wartość inwestycji 138 tys. zł 
W Buczkowicach przy ul Jama 
W Rybarzowicach przy ul. Zielonej i, ul. Rybarskiej, w Godziszce na ul. Fiołków, 

W Kalnej – przy ul. ul. Spacerowej i ul.Za Górą w Kalnej oraz jesienią zostanie wykonane 

umocnienie ul. Wichrowej w Kalnej. 

. 
 

 Realizowany jest Program „Ograniczenie niskiej emisji w Gminie Buczkowice 
etap II”.  



. 
Ogólna wartość programu wynosi 1 mln zł.  
w tym dotacja z budżetu Gminy dla mieszkańców 600 tys. zł, 400 tys. zł środki własne 
mieszkańców. 
 
Okres realizacji inwestycji 2018 - 2019r.  
 
Program obejmuje wymianę 100 szt. pieców, ze wszystkimi uczestnikami programu zostały 
podpisane umowy, do chwili obecnej wymieniono i odebrano 60 szt.  
 

 W 2019r. zakupiono 91 szt. kompostowników, które przekazano mieszkańcom. 

 Wykonano zagospodarowanie terenu zielonego wokół budynku Urzędu Gminy 

za łączną wartość 40,4 tys. zł. 

 Zakupiono 714 ton klińca, który rozdysponowano na drogi gminne za kwotę 60 

tys. zł 

 Wymiana okien w Szkole w Rybarzowicach  

W lutym br. Gmina złożyła wniosek w WFOŚiGW o dofinansowanie wymiany okien, 

z uwagi, że do czerwca 2019r. WFOŚiGW nie podjął decyzji o dofinansowaniu, 

uwzględniając, że wymianę okien w budynku szkoły można realizować tylko w okresie 

wakacji, wniosek wycofano, jednocześnie podjęto decyzję, że inwestycja zostanie 

zrealizowana ze środków z umorzenia pożyczki z WFOŚiGW oraz środków własnych 

gminy w okresie wakacji w 2020r. 

Ogólna wartość robót zgodnie z kosztorysem inwestorskim 650 tys. zł, wiosną 2020r. 

zostanie ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy. 

 Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Kalnej 
 

Toczy się postepowanie w sprawie zlecenia opracowania pełnozakresowej, kompletnej 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 
w Kalnej z powiązaniem funkcjonalnym z istniejącym budynkiem szkoły wraz z adaptacją 
budynku "domu nauczyciela" do potrzeb dydaktycznych. 
 
Termin realizacji do 31.01.2020r. 
 

 Budowa zaplecza boiska ogólnodostępnego w Kalnej. 
 

Zlecono opracowanie dokumentacji technicznej za kwotę 65 tys. zł z terminem realizacji do 
15-10-2019r. 

 

 W dalszym ciągu trwają prace w zakresie opracowywania dokumentacji 
technicznej na budowę sieci wodociągowej w Buczkowicach i Rybarzowicach.  
 

Obecnie toczy się postepowanie w sprawie wydania pozwolenia na budowę. 
 

 

Buczkowice 20-08-2019r. 

Wójt Gminy Buczkowice, Józef Caputa 




